
                                 Звіт депутатки Кропивницької міської ради
                                          Павленко Надії Анатоліївни
                                від партії “ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”.

   

    До складу Кропивницької міської ради 8-го скликання була обрана депутаткою від політичної 
партії “Європейська солідарність” в жовтні 2020року. Згідно зі ст. 16 Закону України “Про статус
депутатів місцевих рад” зобов’язана не рідше одного разу на рік звітувати перед виборцями 
свого округу про діяльність у раді (ст.18 та 19 вказаного вище Закону) та про роботу в окрузі     
(ст. 10 та 11).



    Являюсь членкинею фракції “ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкинею постійної 
комісії з питань економічного розвитку, промисловості,підприємництва, інвестицій та 
регуляторної політики , депутатської групи “Міжфракційне депутатське об’єднання “Рівні 
можливості”.

Як депутатка Кропивницької міської ради регулярно відвідую пленарні засідання Кропивницької
міської ради та засіданнях постійних комісій, до складу яких входжу. За час моєї депутатської 
діяльності мною було проведено шість особистих прийомів громадян та чотири прийоми 
громадян спільно з членами фракції Політичної партії “Європейська Солідарність”.

       Протягом року постійно працювала громадська приймальня за адресами                                   
вул. Добровольського 2, вул Виставочна 1В (територія СПМК 592) . Також проводиться прийом 
громадян по вул. Велика Перспективна 3/5 останньої суботи місяця. Питання з якими 
звертаються мешканці округу не залишаються без уваги, намагаюсь сприяти їх вирішенню. 
Звичайно найчастіше звертаються люди яким потрібна матеріальна допомога, але і житлово-
комунальні питання також мають місце: освітлення в приватному секторі, грейдерування вулиць.
В багатоповерхівках ремонт під’їздів, заміна вікон, облаштування дитячих майданчиків.

       Разом з однопартійцем, колегою депутатом Рубаном Василем запланували та провели 
зустріч з начальником КП “ЖЕО№1КМР” Ковальовою Світланою Миколаївною на порядку 
денному були такі питання: прискорити вимощення під будинком №52 по вул. Пляжній та 



відремонтувати фундамент під будинком, в будинку по вул. Добровольського, 11 в під’їзді №1 
відремонтувати ліфт та зробити косметичний ремонт.



Серед виборців багато молодих сімей з дітьми, які хочуть мати в своєму дворі дитячий 
майданчик та чисту прибудинкову територію. Але у всіх жителів є спільне бажання, кожному 
хочеться бачити своє місто чистим  та охайним.
    
          На закінчення хочу додати , що завжди відкрита до співпраці з громадянами та приймаю 
телефоні дзвінки в будь-який день.  Дякую своїм однопартійцям за підтримку та допомогу,  бо 
без підтримки та розуміння не буде ефективної депутатської діяльності.


